

ABOUT US

Since its establishment in 1957, Arab Distributors Company Ltd. (ADC) has continuously developed itself to become now one of the largest national companies specializing in importing & distributing houseware items covering all Palestine areas.

CONTINUOUS MISSION

Our mission of delivering the best and optimum had the greatest impact in the development of the company. In addition of its experienced team efforts who continuously ensures to provide to local markets the best quality and most fashionable models.

In 2012, ADC started examining to import of new categories of high quality electrical home appliances And by the year 2014, it has provided the best quality and high level of electric line (ADC Electric) to fulfill households' need for electrical and home appliances.

QUALITY FIRST THEN QUALITY

Arab Distributors Co. Ltd., (ADC), has continuously driven its efforts to identify global resources and attend international exhibitions. This has resulted in satisfying the needs of the local market and always introducing what is new.

Quality is the foundation of our investment; the Quality Insurance and Product Development Management works on ensuring and upgrading the level of quality provided by the company and continuously provide highly developed products, matching European and Global standards and specifications, ADC seeking to reflect these efforts into the continuous growing investments; maintaining the authenticity of ADC.

عن شركتنا

أنشئت شركة الموزعون العرب م.خ.م. (ADC) عام 1957، و منذ ذلك الحين انتقلت شركتنا من البدايات المتواضعة لتصبح مع الجهد المتواصل من كبرى الشركات الموردة في مجال الأدوات المنزلية على مستوى الوطن.

سعينا الدائم

سعينا الدائم نحو الأفضل والأمثل كان له الأثر الأكبر في تطور الشركة. إضافة إلى وجود فريق من ذوي الخبرات والمتميزين في مجالهم؛ يعمل فريق شركة الموزعون العرب بجهودهم المتواصلة لضمان توفير كل ما يلزم البيت من الأواني المنزلية للسوق.

بدأت الشركة في عام 2012 بدراسة إدخال أصناف جديدة من الأدوات الكهربائية عالية الجودة. وفي بداية عام 2014 تم توفير أفضل الأدوات الكهربائية المنزلية باسم (ADC Electric) على مستوى عالي من الجودة لتلبية احتياجات المنزل من الكهربائية والأدوات المنزلية.

الجودة اولا ودائما

عملت شركة الموزعون العرب م.خ.م. (ADC) منذ بدايتها على تلبية احتياجات السوق، بالعمل المتواصل والجهود المبذولة للاطلاع على المصادر العالمية والمعارض الدولية لتقديم ما هو جديد دائما للسوق المحلي.

الجودة هي الأساس المتين لاستثمارنا؛ تعمل إدارة الجودة وتطوير المنتجات في الشركة على الحفاظ على مستوى الجودة وتطويرها واستمرارية تقديم منتجات ذات مستوى عالي ومتطور ومطابق لجميع المعايير والمواصفات الأوروبية والعالمية. وبذلك تسعى الشركة دائما لتعكس هذه الجهود في الحجم المتنامي لاستثمارنا، محافظين على عراقة شركة الموزعون العرب.

